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Tisztelt Elnök Asszony!

rvatala

Érkezett, 1007 MÁRC 0 Z

Kérdés

"Esélyteremtés kisebb megszakításokkal?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Szilvást' György kancelláriaminiszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Gyurcsány Ferenc évértékelő beszédében között kitért a hátrányos helyzetűek
esélykülönbségeinek mérséklését célzó tervekre. Többek között ezt mondta:

„Az óvodai ellátás lehetőségét területileg teljes körűvé tesszük, és a ma ötéves kötelező
óvodai korhatárt egy évvel korábbra visszük, négy évre leszállítjuk ."

Tisztelt Miniszter úr!

Ugyanebben a beszédében a bölcsődét az esélyteremtés intézményeként említette. Ám a
kötelező óvodáztatás csak négyéves kortól kezdődne . Az esélyteremtés az Önök
elképzeléseiben miért nem alkot folyamatot?

Az Oktatási és Kulturális Minisztérium szakállamtitkára a napokban úgy nyilatkozott, hogy
mégsem lesz kötelező az óvodáztatás négy éves kortól . Egyeztettek Önök a tárcával
Gyurcsány Ferenc terveiről? Kinek higgyünk?

Kérem, értelmezze, mit jelent, hogy „az óvodai ellátást területileg teljes körűvé tesszük" .

Mekkora összeget fordít a terv megvalósítására a kormány, és mekkora hányadot kell az
önkormányzatoknak ehhez hozzátennie?



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . február 26 .

' -Pmczél Károly
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